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Do teatru chodz  przede wszyst-

kim ze szko . Uwa am, e to jest 
i dobre, i ciekawe dla uczniów, o ile 
spektakl dostosowany jest do wie-
ku odbiorców. Chodzi mi przede 
wszystkim o to, by nie zabiera  
ma ych dzieci na powa ne sztuki, 
których na pewno nie zrozumiej , 
ani starszej m odzie y na bajeczki 
dla dzieci, poniewa  po prostu b d  
si  nudzi . Z moj  klas  je dzili my 
przede wszystkim na sztuki kome-
diowe, lekkie i proste, a przy tym 
wci gaj ce, robili my to z ochot , 
bo nauczyciele wiedzieli, jak dobra  
dla nas repertuar. 

Teatr jest odpowiedni  rozrywk  
dla ka dego, poniewa  jest tyle ro-
dzajów przedstawie , e na pewno 
mo na wybra  co  interesuj cego. 
M odzi ch tniej b d  ogl da  rzeczy 
lekkie i zabawne, doro li odnajd  
si  równie  w powa niejszych re-
alizacjach. 

Dzieci powinny by  zapoznawane 
z teatrem, poniewa  wp ywa to na ich 
wyobra ni  i postrzeganie wiata. 

Z tego, co mi wiadomo, w na-
szym powiecie ci ko jest znale  
interesuj ce, dobrze przygotowane 
przedstawienie. Teatry objazdowe nie 
zawsze s  profesjonalne, cz sto mo -
na zauwa y  niedoci gni cia. Oferta 
chyba nie jest jednak zbyt szeroka 
lub jest le rozpropagowana. Moim 
zdaniem lepiej jest pojecha  do Kali-
sza, Wroc awia czy Poznania, wtedy 
mo emy wybra  co  odpowiedniego, 
a nie zmusza  si  do jakich  nie do 
ko ca dobrych przedstawie . 

Lubi  sztuk  na ywo, ale tak 
samo podobaj  mi si   lmy. Naj-
bardziej lubi  horrory i komedie ro-
mantyczne. Moj  ulubion  seri  s  
„Szybcy i w ciekli” i uwa am, e jest 
to produkcja, która mog aby spodo-
ba  si  ka demu. 

Jacek Szkudlarek
emeryt

Lubi  chodzi  do teatru, a w a-
ciwie lubi em - pi tna cie lat temu. 

Niestety, w Ostrzeszowie nie ma mo -
liwo ci, by uda  si  do prawdziwego 
teatru. Je eli chce si  zakosztowa  
takiej sztuki, to trzeba jecha  do Po-
znania, Wroc awia czy Kalisza. Zanim 
si  tutaj przeprowadzi em, mieszka-
em na l sku i tam cz sto chodzi em 
na ró ne spektakle, bo by y wi ksze 
mo liwo ci. 

Je eli chodzi o objazdowe teatry 
i teatrzyki, które przedstawiane s  na 
deskach naszego kinoteatru, to cz sto 
si  na nie wybieram. My l , e jest to 
fajna forma sp dzania czasu i swego 
rodzaju ucieczka od codzienno ci. 
Oczywi cie nie zawsze jest ku temu 
sposobno  - mam te  inne zain-
teresowania i zobowi zania, które 
czasem pokrywaj  si  z terminami 
przedstawie . 

Kiedy , w poniedzia ki w telewizji 
mo na by o ogl da  Teatr Telewizji, co 
by o bardzo fajne i wci gaj ce. Oczy-
wi cie cz sto te spektakle ogl da em, 
niestety teraz ju  mi si  to nie zdarza, 
przede wszystkim dlatego, e rzadko 
kiedy mam czas i ochot  na ogl danie 
telewizji. Wi kszo  wieczorów po-
wi cam budowaniu modeli, poniewa  

chc  w przysz ym roku wystartowa  
z nimi na mistrzostwach wiata. 

Wielu aktorów sprzed lat jest war-
tych docenienia i szacunku. Pierwszy 
na my l przychodzi mi Kobuszewski, 
a nast pnie Franciszek Pieczka, które-
go mia em okazj  pozna  osobi cie. 
Gdy mieszka em jeszcze na l sku, 
to nagrywa  tam  lm o górnikach, by  
bardzo otwarty na ludzi, potra   zwo y-
wa  przechodniów czy robotników na 
obiad czy po prostu, by porozmawia . 

Powinni my zach ca  dzieci do 
obcowania z kultur  - czasem nawet 
na si , bo, jak mówi stare powiedze-
nie - czym skorupka za m odu nasi k-
nie, tym na staro  tr ci. 

Adam Fulara 
z synkiem Teodorem 
nauczyciel

Lubi  chodzi  do teatru, wcze-
niej, gdy jeszcze nie mieli my dzieci, 

to je dzili my z on  na ró ne spek-
takle. Niedawno nawet w prezencie 
dosta em bilety do teatru, wi c my l , 
e nied ugo si  wybierzemy. 

Uwa am, e teatr to rozrywka dla 
wszystkich. yjemy w takich czasach, 
e spo ecze stwo nasi ka nowymi 

sposobami sp dzania czasu - sie-
dzenie przed telewizorem, ogl danie 
seriali. Ludzie przestali wychodzi  
z domu i interesowa  si  prawdziwym 
yciem. Moim zdaniem przyczynia si  

to do powstawania chorób psychicz-
nych, depresji. Wszyscy s  w p dzie, 
nie maj  czasu na spotkania z kultur . 

Trzeba przyzna , e wiat jest od 
jakiego  czasu skomercjalizowany 
i wszystko idzie po linii najmniejszego 
oporu. Przyk adowo - w muzyce bra-
kuje poma u miejsca na instrumenty, 
wszystko skupia si  na jednej osobie 
i komputerze. 

Niejednokrotnie ogl da em teatr 
telewizji - spektakle tam przedstawia-
ne uwa am za bardzo dobre. Moim 
ulubionym aktorem teatralnym jest 
Jerzy Stuhr, chocia  oczywi cie lubi  
te  innych artystów „starej gwardii”. 

Uwa am, e to dobrze, e do na-
szego miasta przyje d a tzw. teatr 
objazdowy. By em ostatnio na jednym 
z takich przedstawie  i bardzo mi si  
podoba o. Jednak, niestety, zdarza 
si  tak, e organizowane s  przed-
stawienia dla szkó  i cz sto jest to po 
prostu cha tura i to ju  dobre nie jest... 

Powinni my zach ca  dzieci do 
wydarze  kulturalnych, takich jak teatr 
czy koncerty. Z programów nauczania 
usuni to prawie ca  kultur , jest jej 
coraz mniej, a je eli ju  si  pojawia, 
to dzieci s  do niej zmuszane. Moim 
zdaniem nie tak to powinno wygl -
da  - powinno si  dzieci zach ca , 
a nie zmusza . 

Paulina Gierlach 
i Roksana Bystra
uczennice I LO 

Cz sto chodzimy na przed-
stawienia teatralne organizowane 
w Ostrzeszowie, a troch  rzadziej 
wyje d amy do prawdziwego teatru. 
W naszej szkole stawia si  na roz-
wój kulturalny, dlatego nauczyciele 
proponuj  nam wiele form zapozna-
wania si  z kultur . Na przyk ad nie-
d ugo wybieramy si  na wycieczk  
do teatru w odzi. Bardzo podoba 
nam si  taka forma sp dzania czasu 
i uwa amy, e przedstawienia, na 
których by y my, by y bardzo inte-
resuj ce i odpowiednio dobrane. 

My limy, e teatr czy opera to 
dobry sposób na obcowanie z kul-
tur  dla wszystkich. Trzeba jedynie 
zwróci  uwag , do kogo kierowany 
jest wyst p. Niestety, niektórzy nie 
czytaj  zapowiedzi, a pó niej nudz  
si  lub wychodz  rozczarowani. Trze-
ba te  wiedzie , na jakie przedsta-
wienie mo na wzi  ze sob  dzieci. 
Je eli dziecko nie b dzie rozumia o 
danej formy, to b dzie si  nudzi , 
mo e wtedy by  zniecierpliwione, 
przeszkadza  innym.

Je eli kto  postawi by przed 
nami wybór - kino czy teatr, to raczej 
wybra yby my to drugie, poniewa  
na ywo ogl da si  wszystko lepiej. 
Oczywi cie  lmy równie  lubimy 
ogl da . 

Z aktorów z wielkiego ekranu naj-
bardziej doceniamy Borysa Szyca, 
który, naszym zdaniem, jest bardzo 
utalentowany i mo e poszczyci  si  
wieloma dobrymi rolami. 

Lubimy ogl da  wszystkie rodza-
je  lmów - musi nas po prostu przy-
ci gn . Je eli mia yby my poleci  
 lm dla ka dego, to by by to „Dirty 
dancing”. Jednak do tej produkcji 
te  trzeba dojrze . 

Beata Daszczyk 
prowadzi w asn  dzia alno

Mówi c szczerze, to uwielbiam 
chodzi  do teatru. Ostatnio by am 
na „Mayday”, „Szalonych no ycz-
kach”, pó niej w Warszawie - Szóste 
pi tro, byli my na „Uchu prezesa”. 
Uwa am, e teatr jest odpowiedni  
rozrywk  dos ownie dla ka dego. 
To poszerza horyzonty, pozwala 
patrze  na ró ne sprawy z ró nych 
punktów widzenia, uczy bardziej 
pogodnego i mo e artobliwego 
podej cia do ycia. Spektakle daj  
chwile wytchnienia i oderwania od 
szarej rzeczywisto ci. 

Je eli chodzi o Teatr Telewizji, 
to go nie ogl dam, poniewa  nie 
ogl dam telewizyjnej „Jedynki”. 
Oczywi cie uwa am, e kiedy  by y 
to bardzo ciekawe programy, które 
pozwala y ka demu obcowa  ze 
sztuk  we w asnych czterech cia-
nach. 

Bardzo podoba mi si , e co-
raz cz ciej w Ostrzeszowie mamy 
mo liwo  ogl dania spektakli te-
atralnych. Moim zdaniem jest to od-
powiednie promowanie kultury poza 
du ymi miastami. Nie ka dy przecie  
ma czas i mo liwo ci pojecha  do 
Wroc awia, Poznania czy Warsza-
wy, by uda  si  do teatru, a dzi ki 
temu, e w naszym kinoteatrze mo -
na obejrze  ogólnopolskie przed-
stawienia, ka dy mo e si  z nimi 
zapozna . Sama korzystam z tych 
ostrzeszowskich spektakli i bardzo 
mi si  podobaj  proponowane tre ci. 

Ceni  wielu znamienitych ak-
torów teatralnych, ale je eli mia a-
bym wymieni  tych, moim zdaniem, 
najwybitniejszych, to by by to na 
pewno Holoubek, Olbrychski, Jan-
da i Kulesza. M odych aktorów jest 
du o, jednak nie powiedzia abym, 
eby który  wyró nia  si  swoj  gr . 

Niestety, wielu m odych ludzi kieruje 
si  masówk , a nie tym, by szlifowa  
swój kunszt.

OGRODZENIA BETONOWE • WIATY • GARA E • PANEL 
OGRODZENIOWY • SIATKA OGRODZENIOWA

Nasze produkty s  znakowane 
znakiem jako ci i produkowane 
s  zgodnie z norm  PN-EN 12839:2012

ARA E • PANEL •
ZENIOWA RATY

Zapewniamy transport i monta

WIAT OGRODZE

Nasze produkty s  znakowane 
znakiem jako ci  i produkowane 
s  zgodnie z norm  PN-EN 12839:2012

Nasze produkty s  znakowane 
znakiem jako ci  i produkowane 
s  zgodnie z norm  PN-EN 12839:2012
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